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Hei 

Er eg nyvald leiar i FAU på Meland ungdomsskule og ønkjer å setje meg inn i saka om ny 

skule. Kan du gje meg ein oversikt over status i saka slik den står no? 

Kva vedtak er gjort? Kva er framdrifta for tomteval? Kva må til av planprosessar?  

 

Eg treng dette så fort som mogleg då det er sak på neste møte i FAU og SU om nokre dagar.  

 

Med helsing  

Aslaug Aalen /FAU Meland ungdomsskule 


